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KarahisarMedya’dan
AKÜ Rektörü Karakaş’a ziyaret

Karahisar Medya Grup Genel Koordinatörü Yasemin Özcan Kaplan ve Sosyal Medya Direktörü
Baran Hüseyin Palalı Afyon Kocatepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’ı ziyaret
etti.Karşılıklı görüş alışverişinde bulunulan ziyarette Yasemin Özcan Kaplan AKÜ Rektörü
Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a yerel basın hakkında neler düşündüğünü sordu. Rektör Karakaş,
Afyon basınının çok köklü bir basın olduğunu belirterek, yerel basının ulusal basına ışık
tutuğunu yerel basın olmadan ulusal basının yetersiz kalacağını dile getirdi.>>8’DE

Tohum yetiştirilen
alanlar kontrol edildi

88
Şehrinasayişideğerlendirildi
Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı’nda düzenle-
nen toplantıda şehrin asayişi
değerlendirildi. Vali Doç.
Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı,
idaresinde düzenlenen
toplantıda, Vali Yardımcısı
Ali Rıza Çalışır, İl Jandarma
Komutanı Albay Yılmaz
Kırgel, İl Emniyet Müdürü
Ali Temiz ve AFAD İl
Müdürü Mehmet Buldan da
hazır bulundu.>>8’DE

“Eşimin yokluğuna alışamadım, ciğerim parça parça”
Afyonkarahisar’da 8 kişinin öldüğü trafik kazasında eşi de hayatını
kaybeden Abdullah Balamut, eşinin yokluğuna alışmanın çok zor
olduğunu kaydederek, “Ciğerim parça parça. Geceleri uyuyamıyorum
hala. Bu acıya yürek dayanmıyor" dedi.>>8’DE

MİLLETVEKİLİ TAYTAK’TAN BASIN BAYRAMI’NDA GAZETECİLERE DESTEK SÖZÜ:

“Cumhur İttifakı vekilleri olarak
gazetecilere gereken desteği vereceğiz”

24 Temmuz Basın Bayramı Gala Gecesinde konuşan Afyonkarahisar Valisi Doç.
Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, basın mensuplarının doğru ve kaliteli haber üretmesinin
hedef kitle için çok önemli hale geldiğini söyledi. Yiğitbaşı, “Son derece önemli bir

görevi icra eden basın mensuplarımızı ayrı ayrı kutluyorum” dedi.

Afyonkarahisar Gazeteciler Cemiyeti
(AGC) tarafından 24 Temmuz
Gazeteciler ve Basın Bayramı nedeniyle

İkbal Termal Otel’de Gala Gecesi düzenlendi.
Programa, Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra
Güran Yiğitbaşı, AK Parti Milletvekilleri Av. Ali
Özkaya, Av. İbrahim Yurdunuseven, Dr. Hasan
Arslan, MHP Milletvekili Mehmet Taytak, İYİ Parti
Milletvekili Av. Hakan Şeref Olgun, Belediye
Başkanı Mehmet Zeybek, Cumhuriyet Başsavcısı
Fatih Karabacak, İl Emniyet Müdürü Ali Temiz, İl
Jandarma Komutanı JandarmaAlbayYılmaz Kırgel
medya çalışanları aileleriyle birlikte katıldılar. CHP
Grup Başkan Vekili Afyonkarahisar Milletvekili Av.
Burcu Köksal, parti programı nedeniyle programa

katılamadı. Programın açış konuşmasını AGC
Başkanı Sezer Küçükkurt yaptı. 24 Temmuz
Basın Bayramını kutlayan Küçükkurt,
“Bugünden yarına 1984 yılında faaliyetlerine
başlayan Afyon Gazeteciler Cemiyeti
serüvenini geleceğe taşımak için canla başla
çalışan Afyon Gazeteciler Cemiyeti'nin yöne-
tim kurulu üyelerine, Gala Gecesinin hazırlan-
masında ve 24 Temmuz Basın Bayramına
özel hazırlanan bayram gazetesinin hazırlan-
masında emeği geçenlere teşekkür ediyorum”
diyerek AGC Yöneticilerini sahneye davet etti.
Tüm katılımcılar Afyon Gazeteciler Cemiyeti
yöneticilerini uzun süre alkışladı.
>>HABERİN DEVAMI SAYFA 4 VE 5’TE

Mehmet Taytak

8 yaşındaki Kamil Yusuf yaşam
mücadelesini kaybetti

Afyonkarahisar’ın
İhsaniye ilçesine
bağlı Karacaahmet
köyünde 3 gün önce
bir aracın çarpması
sonucu ağır
yaralanan 8 yaşında-
ki çocuk, hastanede
verdiği yaşam
savaşını kaybetti.
>>3’TE

8 kişinin öldüğü kazada yaralanan
şoförün tedavisi sürüyor
Afyonkarahisar’da 8 kişinin öldüğü, 13 kişinin yaralandığı
servis minibüsü kazasında ehliyetsiz olduğu ortaya çıkan
şoförün tedavisinin devam ettiği bildirildi.>>3’TE

Finale yükseldiler
Bilecik’te düzenlenen Anadolu Yıldızlar Ligi
(ANALİG) Badminton Çeyrek Final müsabakaları
heyecan dolu maçlara sahne oldu. Müsabakada
Afyonkarahisar erkek takımı rakiplerine üstünlük
sağlayarak, Nevşehir'de yapılacak olan yarı final müs-
abakalarına katılma hakkı kazandı. >>2’DE

Gökçe, sevilen şarkılarını
gazeteciler için söyledi

Pop müziğinin
sevilen isimlerinden
Gökçe,
Afyonkarahisar'da
gazeteciler için
düzenlenen

eğlencede sahne
aldı. Gökçe,
seslendirdiği
şarkılar ve kendine
has yorumuyla
katılımcılara
unutulmaz bir gece
yaşattı.
>>3’TE

İki köyün içme
suyu sorununun
çözümü için
çalışmalar
başladı >>3’TE

Kaymakam Demirbilek’ten gençlere
‘disiplinli’ çalışma tavsiyesi >>3’TE

Önder Artuk
Türkeli gazetesi
imtiyaz sahibi

Sezer
Küçükkurt
AGC Başkanı Bekir Yeşilay

OSB yönetim
kurulu başkanı

M. Emin Güzbey
Odak gazetesi
imtiyaz sahibi

Yasemin Özcan Kaplan
Karahisar Medya Grup
Genel Koordinatörü

Mehmet Karakaş
AKÜ Rektörü
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MERKEZ 15 TEMMUZ ŞEHİTLER AO,
BÜYÜKKALECİK İO NAMIK KEMAL İO BAKIM ONARIM İŞİ

AFYONKARAHİSAR İL ÖZEL İDARESİ
YATIRIM VE İNŞAAT MÜDÜRLÜĞÜ

MERKEZ 15 TEMMUZ ŞEHİTLER AO,BÜYÜKKALECİK İO NAMIK KEMAL İO BAKIM ONARIM İŞİ
yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edi-
lecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır. İhaleye ilişkin ayrıntılı bil-
giler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2023/748709
1-İdarenin
a) Adı :AFYONKARAHİSAR İL ÖZEL İDARESİ YATIRIM VE

İNŞAAT MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi :Kudüs Bulvarı No:1 03100 AFYONKARAHİSAR

MERKEZ/AFYONKARAHİSAR
c) Telefon ve faks numarası :2722137910 - 2722145317
ç) İhale dokümanının görülebileceği :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği
internet sayfası
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı :MERKEZ 15 TEMMUZ ŞEHİTLER AO,BÜYÜKKALECİK

İO NAMIK KEMAL İO BAKIM ONARIM İŞİ
b) Niteliği, türü ve miktarı :1 ADET ONARIM

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :AFYONKARAHİSAR MERKEZ
ç) Süresi/teslim tarihi :Yer tesliminden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 5 gün içinde

yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati :03.08.2023 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri :İL ÖZEL İDARESİ- YATIRIM VE İNŞAAT
(e-tekliflerin açılacağı adres) MÜDÜRLÜĞÜ-AFYONKARAHİSAR
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak kri-
terler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oran-
larına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt yüklenicile-
re yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından
fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret odası bünyesinde
bulunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir
tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır
kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen bedelin %
70 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini gösteren bel-
geler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak mühendislik ve
mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
Bu ihalede benzer iş olarak 11.06.2011 tarih ve 27961 sayılı Resmi Gazetede yayımlanarak yürürlü-
ğe giren 'Yapım İşlerinde İş Deneyiminde Değerlendirilecek Benzer İşlere Dair Tebliğ'de yer alan (B)
Üst Yapı (Bina Grubu) İşlerden III.Gruptaki işler ve Bu Gruba ait Onarım İşleri Benzer İşlere Denk
sayılacaktır.
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
İNŞAAT MÜHENDİSİ-MİMAR
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanla-
rın, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife
ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, anahtar teslimi götürü bedel üzerinden vereceklerdir. İhale sonucu üzerine
ihale yapılan istekliyle anahtar teslimi götürü bedel sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici
teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1
Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.
Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de BASIN :1867132

Vatandaşlarımıza en güzel hizmet sunuluyor
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Dr. Hasan Arslan
kurum ziyaretleri kapsamında yaptığı açıklamada büyün
yatırımları mercek altına aldıklarını duyurdu. Arslan
“Birkaç ay içinde ilimizde yaklaşık 16 bin kişi emekli
maaşına bağlandı” dedi. Arslan “Sağlık kurumlarımızda

her vatandaşımıza birinci sınıf insan muamelesi ile hizmet
ediliyor” ifadelerine yer verdi.

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Dr.
Hasan Arslan kurum ziyaretleri kap-
samında Aile ve Sosyal Hizmetler il

müdürlüğü, Sosyal Güvenlik Kurumu il müdür-
lüğü ve Sağlık Müdürlüğü’nü ziyaret etti. Her üç
kurumda da iş ve işleyişler hakkında bilgi alan
Arslan şöyle konuştu; “Bugün yaptığımız ilk
ziyaretimiz Aile Sosyal Hizmetler
Müdürlüğümüz oldu. Burada müdür vekilimiz
Sabri beyle yaptığımız görüşmede şehrimize
yapılacak huzurevi ile ilgili hangi aşamada
olduğunu öğrendik. Bunun daha da hızlanması
için gerekli girişimlerde bulunduk. Şehrimize
yapılan ve yapılacak olan bütün yatırımlarımızın
arkasında ve takipçisi olduğumuzu, bir kenara
bırakmadığımızı ifade etmek isterim. Bu noktada
bütün yatırımlar mercek altındadır. Yani hiçbir
yatırımı göz ardı edemeyiz, bir kenara koya-
mayız. En küçük bir yatırım da en büyük bir
yatırım da bizim için kamu yararına olması
dolayısıyla kıymetlidir.”
“BİRKAÇ AY İÇİNDE İLİMİZDE YAKLAŞIK

16 BİN KİŞİ EMEKLİ MAAŞINA BAĞLANDI”
Arslan konuşmasında, “Bugün ziyaret ettiğimiz
bir diğer önemli kurum da Sosyal Güvenlik
Kurumu oldu. İl müdürümüz Samet Fidan ile bir
araya gelerek kurumun iş ve işleyişi hakkında
bilgi aldık. Tabi bu süreçte en yoğun çalışan

kurumlarımızda bir tanesi Sosyal Güvenlik
Kurumu oldu. Emeklilikte Yaşa Takılanların
(EYT) emekli olmasıyla birlikte kısa bir süre
içerisinde birkaç yılda yapılacak emekli işlemi
birkaç ayda yapıldı. Önemli bir çalışmaya imza
attılar. Gecesini gündüzüne katarak yaklaşık 16
bin kişiyi Afyonkarahisar genelinde emekli ettil-
er. Devletimiz öyle bir büyük devlet ki sadece
ilimizde yaklaşık 16 bin kişiyi emekli ederek
maaşına bağladı. Hayırlı uğurlu olsun. Allah ağız
tadıyla yedirmeyi nasip etsin” ifadelerine yer
verdi.

“HER VATANDAŞIMIZA
BİRİNCİ SINIF İNSAN MUAMELESİ

İLE HİZMET EDİLİYOR”
Arslan’ın son ziyaret durağı ise İl Sağlık
Müdürlüğü oldu. Arslan burada İl Sağlık
Müdürü Serhat Korkmaz ile görüşerek bilgi aldı.
Arslan “İlimizin en önemli kuruluşlarından biri
olan olmazsa olmazımız İl Sağlık
Müdürlüğümüz’ü ziyaret ettik. Hastanelerle ilgili
güncel verileri aldık. Eksik ve ihtiyaç ne varsa her
birini tek tek not aldık. Şehrimizde bütün vatan-
daşlarımıza ayrım yapmadan her birine birinci
sınıf insan muamelesi ile hizmet etmenin gayreti
içerisindeki sağlık çalışanlarımız büyük bir gayret
sarf ederek hizmet veriyorlar. Ben her birini ayrı
ayrı tebrik ediyorum” dedi. >>İZZET IŞIK

Finale yükseldiler

Bilecik’te düzenlenen Anadolu Yıldızlar Ligi
(ANALİG) Badminton Çeyrek Final müs-
abakaları heyecan dolu maçlara sahne oldu.
Müsabakada Afyonkarahisar erkek takımı rakip-
lerine üstünlük sağlayarak, Nevşehir'de yapılacak
olan yarı final müsabakalarına katılma hakkı
kazandı. Yarı final için büyük bir avantaj elde eden
Afyonkarahisar erkek takımı, şimdi Nevşehir'de
yapılacak yarı final müsabakalarında boy göstere-

cek. Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü
İsmail Hakkı Kasapoğlu: “Nevşehir'de yapılacak
olan yarı final müsabakalarında takımımıza ve
antrenörümüze başarılar diliyoruz. Umarız bu
genç sporcular, gösterdikleri azim ve yetenek-
leriyle finale yükselerek büyük bir başarı elde
ederler. Kendilerini tebrik ediyor ve gelecek
maçlarda da başarılarının devamını diliyoruz”
şeklinde konuştu. >>İBRAHİM ARTIÇ

ANALİG Badminton müsabakalarında
Afyonkarahisar takımı yarı finale yükseldi.
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8 kişinin öldüğü kazada yaralanan
şoförün tedavisi sürüyor Afyonkarahisar’da 8

kişinin öldüğü, 13
kişinin
yaralandığı servis
minibüsü
kazasında
ehliyetsiz olduğu
ortaya çıkan
şoförün tedavisinin
devam ettiği
bildirildi.

Kaza, Çay ilçesi çıkışında geçtiğimiz 22 Temmuz'da meydana geldi. Berat K.
(19) idaresindeki 03 M 5906 plakalı servis minibüsü, sürücüsünün direksiyon
hakimiyetini kaybetmesi sonucu kontrolden çıktı. Araç yol kenarındaki

şarampole girip, ardından ağaçlara çarparak devrildi. Kazada çalıştıkları kiraz
bahçesinden dönen tarım işçileri Salih Akkuş, Ünal Can Akkuş, Güllüzar Balamut,
Menekşe Cingöz, Neriman Turguteli, Huriye Köker, Perihan Bayar ve Aysun Çetin
yaşamını yitirdi. 13 kişinin de yaralandığı kazada servis aracını kullanan Berat K.’nın
ehliyetinin olmadığı ortaya çıktı. Berat K.’nın girdiği ehliyet sınavlarını geçtiği ve
sadece sertifika aldığı, ehliyet için gerekli başvuruyu ise henüz yapmadığı öğrenildi.
Berat K.’nın Afyonkarahisar Devlet Hastanesinde tedavisinin devam ettiği
bildirilirken, kafasından ciddi bir şekilde yaralandığı öğrenildi.>>İBRAHİM ARTIÇ

Cezaevi personelleri ve hükümlülere
yönelik öfke kontrolü eğitimi

Afyonkarahisar’da cezaevi personelleri ve hükümlülere
yönelik öfke kontrolü eğitimi verildi.

Afyonkarahisar Aile ve Sosyal
Hizmetler İl Müdürlüğünde görevli
uzman personeller tarafından 1

Numaralı T Tipi Kapalı Ceza İnfaz
Kurumundaki personel ve hükümlülere
yönelik Öfke Kontrolü konulu eğitim

düzenlendi. Eğitimde hükümlü ve person-
ellere stres ve öfke ile başa çıkmanın yolları
anlatıldı. Eğitimde ayrıca öfkenin insan hay-
atında geri dönüşü zor olaylara neden ola-
bileceği konusunda da bilgiler veril-
di.>>MEVLÜT TINAS

İki köyün içme suyu sorununun
çözümü için çalışmalar başladı
Afyonkarahisar’ın Bolvadin ilçesinde yaklaşık bin 500 nüfuslu iki

köyünden içme suyu sorununun çözümü için çalışmalara başlandı.

Bolvadin
Kaymakamlığından
yapılan açıklamada,

Derekarabağ ve
Ortakarabağ köylerinin
içme suyu sorununun
kalıcı bir şekilde çözüleceği
kaydedildi. Açıklamada,
“İlçemiz Derekarabağ ve
Ortakarabağ köylerimizde-
ki içme suyu sorunlarının
çözümü için İl Özel İdare
Müdürlüğü ekiplerimiz
çalışmalarını sürdürmekte-
dir” ifadelerine yer
verildi.>>İHA

Kaymakam Demirbilek’ten gençlere
‘disiplinli’ çalışma tavsiyesi

Afyonkarahisar Sultandağı Kaymakamı Murat Demirbilek,
eğitimde başarının sağlanmasında disiplinli çalışmanın çok

önemli olduğunu ifade ederek, gençlere tavsiyelerde bulundu.

Sultandağı ilçesi Dereçine Ortaokulunda
eğitim gören ve Liselere Geçiş Sistemi (LGS)
Sınavında birinciler arasına giren Yaren
Bayraktar, Kaymakam Demirbilek'i
makamında ziyaret etti. Kaymakam
Demirbilek, başarısından ötürü Bayraktar’ı

tebrik edip, kendisine hediye takdim etti.
Ziyarette gençlere tavsiyelerde de bulunan
Kaymakam Demirbilek, sistemli ve disiplin-
li çalışmanın hayatta her zaman başarıyı
getireceğine dikkat çekti
.>>TUĞRUL ŞAHİN

Kazada ağır yaralanan 8 yaşındaki Kamil
Yusuf yaşam mücadelesini kaybetti

Afyonkarahisar’ın İhsaniye ilçesine bağlı Karacaahmet
köyünde 3 gün önce bir aracın çarpması sonucu ağır yaralanan
8 yaşındaki çocuk, hastanede verdiği yaşam savaşını kaybetti.

K.Y (33) idaresindeki 03
BA 559 plakalı otomobil,
Karacaahmet köyünde

yola çıkan 8 yaşındaki Kamil
Yusuf Yılmaz'ı fark edemeyerek
çarpmıştı. Kazada ağır
yaralanan Kamil Yusuf, önce
Afyonkarahisar Devlet
Hastanesine, buradan da
Süleyman Demirel Üniversitesi
Araştırma Ve Uygulama
Hastanesine kaldırılmıştı. 3
gündür yoğun bakım servisinde
yaşam mücadelesi veren küçük
çocuk hayatını kaybetti. Kamil
Yusuf, bugün köy mezarlığında
toprağa verildi.
Köy sakinleri, kaza olan yolun
anayol olarak kullanıldığını
belirterek, araçların çok hızlı
geçtiklerini, yola hız kesici
yapılmasını istediklerini söyley-
erek, "Başka canlar yanmasın"
dediler.>>KADER KAYA

Gökçe sevilen şarkılarını
gazeteciler için söyledi

Pop müziğinin sevilen isimlerinden
Gökçe, Afyonkarahisar'da gazeteciler için
düzenlenen eğlencede sahne aldı. Gökçe,

seslendirdiği şarkılar ve kendine has yorumuyla
katılımcılara unutulmaz bir gece yaşattı.

Basın Bayramı kutlamaları çerçevesinde Afyonkarahisar
Gazeteciler Cemiyeti (AGC) tarafından termal bir otelde yemek
düzenlendi. Etkinliğe Afyonkarahisar Valisi Kübra Güran
Yiğitbaşı ve protokol üyeleri de katıldı. Eğlencede yemeğin
ardından sahne alan Gökçe, en güzel şarkılarını gazeteciler için
yorumladı. Basın mensuplarının büyük ilgi gösterdiği Gökçe,
şarkıları ile unutulmaz bir gece yaşattı.>>İZZET IŞIK
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“Cumhur İttifakı vekilleri olarak
gazetecilere gereken desteği vereceğiz”

Afyonkarahisar Gazeteciler
Cemiyeti (AGC) tarafından
24 Temmuz Gazeteciler ve

Basın Bayramı nedeniyle İkbal
Termal Otel’de Gala Gecesi düzenlen-
di. Programa, Afyonkarahisar Valisi
Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, AK
Parti Milletvekilleri Av. Ali Özkaya, Av.
İbrahim Yurdunuseven, Dr. Hasan
Arslan, MHP Milletvekili Mehmet
Taytak, İYİ Parti Milletvekili Av. Hakan
Şeref Olgun, Belediye Başkanı
Mehmet Zeybek, Cumhuriyet
Başsavcısı Fatih Karabacak, İl
Emniyet Müdürü Ali Temiz, İl
Jandarma Komutanı Jandarma Albay
Yılmaz Kırgel medya çalışanları
aileleriyle birlikte katıldılar. CHP Grup
Başkan Vekili Afyonkarahisar
Milletvekili Av. Burcu Köksal, parti pro-
gramı nedeniyle programa katılamadı.

KÜÇÜKKURT EMEK
SAHİPLERİNE TEŞEKKÜR ETTİ
Programın açış konuşmasını AGC
Başkanı Sezer Küçükkurt yaptı.
24 Temmuz Basın Bayramını kut-
layan Küçükkurt, “Bugünden yarı-
na 1984 yılında faaliyetlerine
başlayan Afyon Gazeteciler
Cemiyeti serüvenini geleceğe
taşımak için canla başla çalışan
Afyon Gazeteciler Cemiyeti'nin
yönetim kurulu üyelerine, Gala
Gecesinin hazırlanmasında ve 24
Temmuz Basın Bayramına özel
hazırlanan bayram gazetesinin

hazırlanmasında emeği geçenlere
teşekkür ediyorum” diyerek AGC
Yöneticilerini sahneye davet etti.
Tüm katılımcılar Afyon Gazeteciler
Cemiyeti yöneticilerini uzun süre
alkışladı.

“YEREL BASININ KENDİ
KENDİNİ DENETLEYİP

DÜZENLEDİĞİ BİR
SİSTEM KURULMALI”

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili
Av. İbrahim Yurdunuseven, pro-
gramda yaptığı konuşmada 24
Temmuz Basın Bayramını kutladı.
Gerçek anlamda ilkeli, dürüst,
tarafsız ve bağımsız habercilik
yapan yazılı ve görsel basının
emekçilerinin 24 Temmuz Basın
Bayramını kutladığını dile getiren
Yurdunuseven, “Daha nice bayra-
mlara ulaşmayı Cenab-ı Hak’tan
niyaz ediyorum. Gala Gecesi’nin
sabahında düzenlenen programda
medya mensuplarıyla bir araday-
dık. Orada da dile getirdim. Ama
burada da söylemekte fayda görüy-
orum. Cemiyet mensuplarımızla bir
ziyaret sırasında milletvekilleri
olarak bize bir talepler listesi verildi.
Bunlar içerisinde gerçekten yapıl-
ması gereken destek olacağım bir
sürü konu var. Ama bir tanesini çok
önemsediğimi sabahki programda
da belirtmiştim. Bu taleplerin
içerisinde ilkeli, dürüst ve tarafsız
gazetecilik yapıp veya habercilik
yapıp diğerlerini kötüye kullanan
veya diğer düzgün insanları kötüye

kullanmayı sevk gösteren bir dene-
tim mekanizması olması gerektiğini
ben de uygun gördüm. Tıpkı bazı
sivil toplum kuruluşlarında olduğu
gibi kendisinin içerisinde ceza sis-
teminin olduğu üst makamlarda, iti-
raz mercinin olduğu bir sistemin
olması gerektiği benim de kanaa-
timdir. Bu konuyu ilgili yerlere de
ilettim. İnşallah bu konunun da
takipçisi olacağız. Tabii yerel basının
desteklenmesi bizim için de çok önem-

li. Yerel basın gerçekten bizi halkımı-
zla, vatandaşımızla diyaloğumuzu
sağlayan yazılı ve görsel basındır.
Bundan dolayı gerçekten çok teşekkür
ediyorum herkese. Bu vesileyle resim-
lere bakarken Afyon medyasının diye-
lim. Duayen Hakkı Özsoy amcayı da
rahmetle anmak istiyorum. Gerçekten
ilkeli, dürüst ve tarafsız bağımsız bir
gazetecilik yaptı. Yıllarca ve belki de
çoğu arkadaşımıza örnek olmuştur,
önder olmuştur” dedi.

“DOĞRU HABERCİLERİ CAN-I
GÖNÜLDEN TEBRİK EDİYORUM”

Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet
Zeybek de konuşmasında 24 Temmuz Basın
Bayramını kutladı. Zeybek, “Cenab-ı Hak yeni 24
Temmuz Basın Bayramlarına sağlıcakla, huzurla,
bereketle erişmenizi nasip etsin. Tabii gazetecilik
zor bi meslek. Gazetecilik 7 gün, 24 saat koştur-
mak zorunda, doğru haber, ilkeli haber yapmak
zorunda. Doğru, düzgün, ilkeli haber yapan
vatandaşımızı bizleri bilgilendiren arkadaşlarımızı
canı gönülden tebrik ediyorum. Ben Basın
Bayramının hayırlara vesile olmasını diliyorum.”
diye konuştu.

“BASIN DEĞİŞİK SANSÜRLERLE
KARŞI KARŞIYA BIRAKILIYOR”

İYİ Parti Afyonkarahisar Milletvekili Av. Hakan
Şeref Olgun, Atatürk’ün ifadesiyle “Türkiye basını,
milletin gerçek ses ve iradesinin doğduğu yer
olan Cumhuriyetin etrafında çelikten bir kale oluş-
turacaktır. Bir düşünce kalesi, düşünce yolu kalesidir.
Basın görevlilerinden bunu istemek, Cumhuriyetin
hakkıdır.” sözleriyle konuşmasına başladı. Milletin
gerçek sesi ve iradesi olduğunu belirttiği basında,
sansürün kaldırılışının yıldönümünde basının değişik

sansürlerle
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maya çalış
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ları milletin
ta ve sab
larımızın h
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tığınızı, m
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basının he

yük üstün
hâkim old
sansür, sa
ekonomik a
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Sezer Küçükkurt
AGC Başkanı

İbrahim Yurdunuseven
AK Parti Milletvekili

Mehmet Zeybek
Belediye Başkanı

Hakan Ş
İYİ Part

H. Ceylan Uluçay
AK Parti İl Başkanı

Bekir Yeşilay
OSB yönetim
kurulu başkanı

Önder Artuk
Türkeli gazetesi
imtiyaz sahibi

Sezer
Küçükkurt
AGC Başkanı

M. Emin Güzbey
Odak gazetesi
imtiyaz sahibi

Mehmet Taytak
MHP Milletvekili

24 Temmuz Basın Bayramı Gala Gecesinde konuşan Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı,
basın mensuplarının doğru ve kaliteli haber üretmesinin hedef kitle için çok önemli hale geldiğini söyledi.

Yiğitbaşı, “Son derece önemli bir görevi icra eden basın mensuplarımızı ayrı ayrı kutluyorum” dedi.

MİLLETVEKİLİ TAYTAK’TAN BASIN BAYR
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e karşı karşıya bırakıldığını belirten Olgun,
süreçte bile milletin her türlü sesini duyur-
şan basın çalışanları ne yazık ki kendi sesi-
e duyuramamaktadır. Çünkü basın çalışan-
sesini kendi sorunlarının üzerinde tutmak-

bretmektedir. Siz, yerel basın çalışan-
her türlü zorluğa göğüs gererken, neler
za bizzat şahit olanlardan biriyim. Sizler

özveriyle görevinizi yerine getirirken,
şantınızdan, ailenizden fedakârlık yap-

mesai mefhumu olmadan çalıştığınızı,
şılık emeğinizin karşılığını yeterince ala-
ı da biliyorum. Bunun yanında, basın
nın sahiplerinin de ne türlü sıkıntı çektiği-
m. Üzerlerindeki yükü hafifletme yerine,

er kesimindeki insanının yükünü artırarak,

e yük bindiren bir yönetim anlayışının
uğunu da biliyorum. Basının üzerindeki

adece haberi engellemek değildir. Basını
açıdan zora sokmak da ayrı bir sansürdür.
er türlü desteği veren basının, iktidar

da diğer mesleklerden ayrı tutularak,
GK primlerinde indirime gitmesi ve KDV
rlanması gerekir. Yazılı basına kâğıt ve

esteği, internet medyasına yazılım ve inter-
ği verilmeli, sesli ve görsel basınımıza da
n uydu frekanslarında indirime gidilmelidir”
onuştu.

“BASIN MENSUPLARIMIZIN TOKİ TALEBİ
İÇİN CUMHUR İTTİFAKI VEKİLLERİ OLARAK

ELİMİZDEN GELENİ YAPACAĞIZ”
MHP Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak,
24 Temmuz Basın Bayramını kutladı. Taytak,
şöyle konuştu: “Afyon özeline baktığımızda
muhterem basın kardeşlerim gece gündüz deme-
den bizlerin, bu bölgenin hem kamusal hem
sosyal alandaki haberlerini hem de güncel haber-
lerini yakalamak ve yaşatmak için bizlerden önce
kalkıp bizlerden sonra yatıyorsunuz. Onun için
sizlerin hakkını vermek kolay değil. Ancak sizler
yaptığınız mesleğin gururu ve şerefini taşıyor-
sunuz. Afyonkarahisar'da bugüne kadar olumsuz
ya da taraflı ya da rencide edici yalan ve iddialar
dolu bir haberle karşılaşmadık. Zaman zaman
böyle konuşanlar, böyle ifade edenler olmuştur.
Ama basınımız buna dikkat ederek kendisi
süzmüş daha anlaşılır şekilde ifade etmeye
çalışmıştır. Hepinizin yazmış olduğu haberler siz-
lerin kaleminden işlenerek bizlere yeni bir umut
ya da yeni bir dönemin başlangıcını gösteriyor.
Onun için sizlere ne yapsak, ne söylesek azdır.
Masamızdaki, 24 Temmuz Basın Bayramı
Gazetesi'nde gördüm. Diyorsunuz ki; Basın men-
supları, milletvekillerimizden cevap bekliyorlar.
Ben cevabı veriyorum. Daha önce Cemiyet
Başkanımız ve kıymetli arkadaşlarımız
Afyonkarahisar'ımızda basın mensubu
arkadaşlarımız için bir konut hazırlığı yapacak-
lardı. Önce onların istedikleri emsalde ve daha
kolay ulaşımı olacak bir yeri bulduk. Sayın
Başkan da bunu biliyor. Sonrasında Milli Emlak
üzerinden TOKİ'ye gönderdik. İnşallah Cumhur
İttifakı'nın vekilleri olarak elimizden gelen her şeyi
ortaya koyacağız. Basın mensuplarımızı topy-
ekûn binasına yerleşmeler için temellerinin atıl-
ması için, yapılması için her türlü desteği vere-
ceğiz. Bunun yanı sıra problemlerinizin olduğunu
biliyoruz. Bunlardan bir tanesi internet gazetecisi
arkadaşlarımızın personel fazlalığı şikâyetleri var.
İnşallah TBMM açıldığında bunları tekrar dile
getireceğiz ve takip edeceğiz. Ayrıca daha önce-

ki sistemlerde olduğu gibi Basın Ahlak Yasasıyla
ilgili kendi iç bünyenize de cemiyet olarak yap-
manız gereken ikazla benzeri kuralları koymak
için de sizlerle birlikte çalışıp Mecliste bununla
ilgili önergelerimizi vereceğiz ve takip edeceğiz.
Bu konuştuklarımızı verdiğimiz sözleri inşallah
önümüzdeki sene 24 Temmuz Basın Bayramında
gerçekleştiririz.”

“BASIN DEMOKRASİNİN
VAZGEÇİLMEZ UNSURUDUR”

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Dr. Hasan
Arslan, 24 Temmuz Basın Bayramının hayırlara
vesile olmasını diledi. Arslan, şunları söyledi: “24
Temmuz Basın Bayramı 24 Temmuz 1908 tari-
hinde bir grup basın mensubunun demokrasinin
sesi olmak adına sansür uygulamasına karşı
çıkarak kendilerini ortaya koyarak cesaretle gün-
deme geldikleri günün anısına her yıl kutlanmak-
tadır. Bu demokrasinin vazgeçilmez unsuru olan
basının bir göstergesidir aslında. Demokrasi de
basın olmazsa olmazdır. Ama basın özgür basın
olmak zorundadır. Basın özgür değilse çok
seslilik sağlanamıyor ise demokrasiden bahset-
mek de mümkün değildir. Dolayısıyla o nedenle
ben AGC’nin kıymetli Başkanı Sayın Sezer

Küçükkurt’a, Sayın Yönetim Kurulu Üyelerine,
Afyonkarahisar'da, basın örgütlerimize bu birlik-
teliği, beraberliği yakaladıkları için ben kendi
adıma teşekkür ediyorum. Bundan sonra da bu
birlikteliğin daha büyüyerek gideceğini, birlik-
teliğin güç oluşturacağını, Afyon ilimizin en iyi
şekilde temsil edileceğini biliyorum. Basın tabii ki
eskisi gibi değil. Eskiden Gazeteciler Cemiyeti
adı altında başlamış sonra tabii internet basını
v.d basın olarak çeşitlendi. Günümüzde herkesin
cebinde şehrin ve ülkenin haberlerine baktığı bir
dönemdeyiz. Yani basının önemi aslında eskiye
göre, Gazeteciler Cemiyetinin başlangıcı olduğu
döneme göre çok daha fazla aslında. Anlık
haberleri herkes, bütün insanlar, işte dağda,
bayırda, şehirde, anında cep telefonlarına ulaşa-
biliyor. Bu demokrasinin ve çok sesliliğin önemini
bir kat daha ortaya çıkarıyor.”

“TÜRK MİLLETİ VE TÜRK DEVLETİ’NİN
ULUSLARARASI ŞİRKETLERDEN DAHA

BÜYÜK OLDUĞUNU YAŞAYARAK GÖRDÜK”

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Av. Ali
Özkaya, Afyonkarahisar Gazeteciler
Cemiyetimiz, 24 Temmuz Basın Bayramı
nedeniyle basın mensuplarıyla bir araya gelmek-
ten duyduğu memnuniyeti dile getirdi. Özkaya,
yaptığı konuşmada şunları ifade etti: “Nice Basın
Bayramında bir araya gelmeyi Allah'tan niyaz
ediyorum. Basınla ilgili bazen eleştiriler iktidara
yöneltir, bize de yöneltiliyor. Basının sesini kıs-
mak v.s gibi. Ben daha önceki basın kanun çalış-
malarında hem internet medyasıyla ilgili kanunda
hem basın kanunda hemen hemen hepsinin mut-
fak çalışmasında görev aldım. 2014 yılındaki
değişiklikten itibaren tüm süreçlerde bulunduk.
Her basın kanunu değişikliği olduğunda bilhassa
internet kanununda muhalif arkadaşlar özellikle
şunu söylerler. Basının sesi kısılıyor. Sansür
getiriliyor. Basına söz hakkı tanınmıyor v.s. Biz
ısrarla bu bir sosyal medya kanunu. Sosyal
medyada normal hayatta suç olan konu sosyal
medyada suç olsun, uluslararası şirketler Türk
Milletinden ve Türk devletinden daha büyük
değildir. Türk Milletinin yargısına tabi olmak
zorunda ve mecburiyetindedir dediğimizde
eleştirmişlerdi. ‘Bunları kapatacaksınız. Bütün
sosyal medya şirketleri Türkiye gelmeyecek.’
dediler. İki defa kanun değişikliği yaptık. İkisinde
de bu arkadaşlarımızın dedikleri olmadı. Biz,
hayır doğru bir düzenleme yapıyoruz dedik. Bunu
yapmamız gerekir diyerek dediklerimiz gerçek-
leşti. Uluslararası şirketten, sosyal medya şirket-
leri Türkiye'ye geldiler. Dolayısıyla Türk Milletinin
ve Türk devletinin uluslararası ve uluslararası şir-
ketlerden daha büyük yaşayarak olduğunu
gördük. İkinci bir konu geçen yıl yine bu İnternet
Medya Kanunuyla ilgili çalışmalar gündeme
geldiğinde Baro Başkanımız bizi gazeteci dost-
larımızla beraber cemiyet yöneticilerimizle
Baro’da topladı ve yaklaşık 3 saatlik uzun bir
sunum yaptı. Arkadaşlarımız bunun da bilhassa
muhalefet partilerinin sözleri nedeniyle basına

sansür gibi algıladıklarında anlattık ve en son
dediler ki çok iyi hatırlıyorum. Ömer Bey, ‘Aman
vekilim bu kanunu bir an önce çıkarın. Bu kanun
bizi ilk defa basın mensubu kabul ediyor.’ demişti.
Gerçek manada internet medyası da basın
kanununun içine girmiş oldu. Elbette ki hayatta
hiçbir şey tam olmuyor. Bir çocuk doğuyor, yavaş
yavaş büyüyor, emekliyor, yürüyor, koşuyor.
Gençlik olgunluk dönemleri oluşuyor. Bir kanun-
da eksiklik varsa onun tamamlanması da her
zaman mümkün. Ancak yılların konuşulduğu
konulan bu vesileyle çözülmüş oldu. Buradan
şuraya gelmek istiyorum. Basın tarih boyunca var
ve olacak. Söz söyleyecek, eleştirecek. Ama
esas amacımız şehrimizi, ülkemizi yarınlara iyi
taşımak, gerçek bir projektör tutup doğruları
ortaya koymaktır. İktidarın ve yöneticilerinin
eksiklerini gün yüzüne çıkarak, bunların
düzelmesini sağlamak ise bu baş göz üzerine her
zaman olacak ve devam edecek. Biz de bunu
saygıyla karşılayacağız. Ama başka amaçlarla
olursa kara propaganda şeklinde olursa bu hep-
imize zarar verir. Bu vesileyle gerçekten mem-
leketin iyiliği, toplumun ve halkın denetim
organını ve faaliyetleri yapmak için çalışan,
gayret eden değerli basın mensuplarının gününü
kutluyorum.”

“ÇAĞIMIZDA SOSYALLEŞME
MEDYA ÜZERİNDEN SAĞLANIYOR”

Programın son konuşmasını Afyonkarahisar
Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı yaptı. 24
Temmuz Basın Bayramı ve Gazeteciler
Günü’nü kutlayan Yiğitbaşı, “Gala
Gecesinin sabahında basın mensuplarımı-
zla birlikte olduğumuz programda basının
işlevlerine kısaca değindim. Kıymetli basın
mensuplarımızdan güzel geri dönüşler
aldım. Türkiye’de siyaset çok aktif ve yoğun
bir şekilde hayatımızın içerisindedir. Belki
basın camiası, medya denilince sürekli
siyasetle birlikte bunu siyasi haberler
üzerinden değerlendiriyoruz. Ancak ben
konunun özellikle yerel medya söz konusu
olduğunda, şehrimiz adına konuştuğumuz-
da, düşündüğümüzde özellikle sosyalleşme
ve eğitim işlevinin basında yer almasını
ayrıca önemli buluyorum. Ayrıca üzerinde
düşünülmesi daha fazla konuşulması,
tartışılması gerektiğini bu anlamda paylaş-
mak istiyorum. Basının çok önemli işlevleri
var. En temel işlevi elbette ki basının ortaya
çıkışından bu yana doğru bilgi, doğru bil-
gilendirme, kamuoyunu doğru bir biçimde
aydınlatmak, belirli konularla ilgili, belirli
toplumsal olaylarla ilgili. Bu şüphesiz en kri-
tik en önemli görevidir. Ancak bunun dışın-
da artık hepimiz medyayı, sanki medya
kuruluşlarında gördüğümüz kişileri,
evimize, televizyonlarımıza gazeteler
aracılığıyla evlerimize giren ya da akıllı tele-
fonlarımız aracılığıyla her gün gördüğümüz

yazılarını okuduğumuz, videolarını
izlediğimiz kişileri artık ailemizden biri gibi
görüyoruz. Hatta belki medya mensuplarını
kendimize ailemizden çok daha yakın
hissediyoruz. Dolayısıyla artık çağımızda
sosyalleşmeyi medya üzerinden gerçek-
leştiriyoruz. Toplumsallaşma işleri
medyanın bu anlamda çok kritik bir şekilde
hayatımızın içindedir. Şehrimiz adına,
şehrimizle ilgili konularda önemli olaylarda,
önemli sorunlarda ve ileriye götürülmesi
gereken konularda yerel medyanın
kamuoyunu, doğru bilgilendirmesi, farkın-
dalığı arttırıcı şekilde çalışmalarını, içerik-
lerini hazırlaması ve yetişkinlere özellikle
eğitim işlerinde ayrıca üzerinde durulması
gerektiğini düşünüyorum. Bunu bu vesileyle
tekrar paylaşmak istedim. Bunun dışında

medyanın artık önemi tartışılmaz. Artık
günde en az 8 saat internette sosyal medya
mecraları üzerindeyiz. Hem gençlerimiz,
hem yetişkinler. Dolayısıyla kendi aile birey-
lerimizle, en yakınlarımızla konuş-
madığımız kadar onlarla haşır neşir
olmadığımız kadar artık medya mesajlarıy-
la, içerikleriyle haşır neşiriz. Türkiye bu
anlamda da interneti, haberleri çok sıkı
takip eden, çok yoğun bir şekilde yeniliklere
açıktır. Türkiye sosyal medya mecralarını,
internet haberciliğini her türlü haber ve
medya içeriklerini çok yakından takip eden
bir ülkedir. Dolayısıyla literatürümüze farklı
hastalıklar girdi. Haberi kaçırma korkusu, ya
da telefonsuz kalma korkusu gibi çeşitli
hastalıklar var bu çağda. Medyanın olma-
ması, medyanın hayatımızda bulunmaması
gibi bir şey söz konusu değil. İyi ki de değil.
Çünkü akıllı telefonlar hayatımıza girdiğin-
den beri acaba artık haberciliğin önemi
azaldı mı tartışmaları gündeme gelmişti.
Belki eskisinden çok daha kritik hale geldi
doğru haber. Titiz bir şekilde medya içeriği
oluşturmak zorunludur. Çünkü editoryal
süreçlerin metni, görseli, videoyu, en ayrın-
tısına kadar, en doğru şekilde ulaştırmanın
önemi giderek çok daha fazla arttı.
Dolayısıyla basın mensuplarımızın yaptığı
işin çok daha nitelikli, çok daha kaliteli
olması artık alıcı için, hedef kitle için çok
önemli hale geldi. Bu anlamda basın men-
suplarımızı çok kritik, çok özel bir iş yaptık-
ları için ayrı ayrı kutluyorum.” dedi.

GAZETECİLER GECENİN SONUNDA COŞTU
Program Kültür ve Turizm Bakanlığı Ankara Türk Halk Müziği Korosu ve Solist Hanide

Saygun Akkal’ın büyük beğeni toplayan konseri ile devam etti. Ardından pop müziğin ünlü
seslerinden Gökçe ve orkestrası sahne aldı. Afyonkarahisarlı basın mensupları gece
boyunca gaileleri ile birlikte gönüllerince eğlenme fırsatı buldular. >>KADER KAYA
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Cumhurbaşkanı Erdoğan'dan
önemli açıklamalar

Cumhurbaşkanı Erdoğan'dan önemli
açıklamalar Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, ”Mücbir sebep

düzenlemesini depremde en çok yıkıma
uğrayan Adıyaman, Kahramanmaraş,
Hatay, Malatya illerimiz ile Islahiye ve
Nurdağı ilçelerimizde devam ettirmeyi
kararlaştırdık. Depremin istihdama etkisini
en aza indirmek amacıyla başlatılan kısa
çalışma ödeneğini 3 ay süreyle uzatıyoruz”
dedi. Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan, Kabine Toplantısı'nın ardından
"Millete Sesleniş" konuşmasını gerçek-
leştirdi. Cumhurbaşkanı Erdoğan, son
kabine toplantısının ardından yoğun bir
mesai içinde çalışmalarına devam ettikleri-
ni belirterek, “Türkiye’yi hedefleriyle
buluşturma mücadelemiz malum hız
kesmeden sürüyor. Son Kabine
Toplantımızdan bu yana yine yoğun bir
mesai içinde çalışmalarımıza devam ettik.
İçeride toplu açılış törenleri ve il ziyaret-
leri, dışarıda uluslararası zirveler ve seya-
hatler ile milletimize hizmet yolculuğu-
muza devam ettik. Bu çerçevede 7
Temmuz’da Ukrayna Devlet Başkanı Sayın
Zelenski’yi ülkemizde misafir ederek gün-
demimizdeki konuları ele aldık. Kendisiyle
500 günden fazla süredir devam eden
savaşın sona erdirilmesine yönelik öneri-
lerimizi paylaşarak, bu doğrultuda üzerim-
ize düşeni yapmaya hazır olduğumuzu
tekrar vurguladık” dedi. Aynı gün Milli
Savunma Üniversitesi’nin Kara, Deniz ve
Hava Harp Enstitülerinde eğitimlerini
başarıyla tamamlayan 249 subayın mezu-
niyet sevincine ortak olduklarını ifade
eden Cumhurbaşkanı Erdoğan, 15
Temmuz darbe teşebbüsü sonrasında
yeniden yapılandırılan üniversitenin asli
vazifesini layıkıyla ifa ettiğini müşahede
ettiklerini kaydetti.

"81 vilayetimizin tamamının
güvenine mazhar olmak için

canla başla çalışacağız”
Erdoğan, programına seçimlerde en yük-
sek oy oranının yakalandığı illere ziyaret
ile devam ettiğini belirterek, “Biliyorsunuz,
seçim kampanyamız sırasında şahsımıza
en çok teveccüh gösteren illerimizi ziyaret
etme sözü vermiştik. 28 Mayıs seçim-
lerinde Bayburt yüzde 82,5 oy oranıyla bir-
inci, komşusu Gümüşhane yüzde 78,5 oy
oranıyla ikinci oldu. Bunun için 8 Temmuz
Cumartesi günü her iki ilimizi ziyaret
ederek, desteklerinden dolayı oralardaki
vatandaşlarımıza bizzat teşekkür ettik.
Kuru kuruya teşekkür olmaz diyerek
Bayburt’ta toplam yatırım bedeli 2 milyar
689 milyon lirayı; Gümüşhane’de ise 1 mil-
yar 100 milyon lirayı bulan eserlerin toplu
açılış törenini de bu arada gerçekleştirdik.
Buradan bir kez daha bizleri asla yalnız
bırakmayan; desteğini, duasını bizden
esirgemeyen Bayburtlu ve Gümüşhaneli
kardeşlerime en kalbi şükranlarımı sunuy-
orum. Bu iki ilimizle birlikte bize oy versin
veya vermesin 81 vilayetimizin tamamının
güvenine mazhar olmak için canla başla
çalışacağız” açıklamasını yaptı. 14 Mayıs
ve 28 Mayıs seçimlerinde elde ettikleri
başarıyı 31 Mart 2024 mahalli idareler
seçimleriyle tahkim etmek istediklerini
aktaran Cumhurbaşkanı Erdoğan,
hükümet ile yerel yönetimler arasındaki
uyumun, anlayış ve vizyon birliğinin
kıymetini her geçen gün daha net bir şek-
ilde gördüklerini ifade etti. Erdoğan,
”Gerçek belediyecilik hizmetlerinden
mahrum kalan şehirlerimizi Türkiye
Yüzyılı’nın inşasına ortak etmek için
önümüzdeki seçimler bir fırsattır.
Milletimizin de desteğiyle inşallah bu tari-
hi fırsatın heba olmasına izin vermeye-
ceğiz” dedi. Cumhurbaşkanı Erdoğan,
Bayburt ve Gümüşhane ziyaretlerinin
ardından NATO Zirvesi'ne katılmak üzere
Litvanya'nın başkenti Vilnius'a gittiklerini
belirterek, "Kritik bir dönemde tertiplenen

NATO Zirvesi, ülkemiz
açısından terörle mücadele başta olmak
üzere tezlerimizi dillendirdiğimiz, önemli
diplomatik kazanımlar elde ettiğimiz ulus-
lararası bir toplantı oldu. NATO tarihinde
ilk defa Genel Sekreter tarafından
terörizmle mücadele özel koordinatörü
atanacağı duyuruldu. İttifak'ın yanı sıra
ülkemizin de güvenliğine katkı sunacak
pek çok hususta mutabakata varıldı.
NATO'nun genişlemesine verdiğimiz ilke-
sel desteği ifade ederken, Türkiye'nin bek-
lentilerini açık ve net ortaya koyduk.
Sadece terörizme karşı değil, Batı'da veba
gibi yayılan İslam düşmanlığıyla mücadele
noktasında da ikazlarımızı yaptık. İsveç'in
İttifak'a üyelik süreciyle ilgili atılacak
karşılıklı adımlar, ortak açıklamayla belir-
lendi. Meclisimizin açılmasıyla birlikte
üzerimize düşeni yapacağız. Katılım pro-
tokollerine dair nihai kararı verecek olan
mercii, Türkiye Büyük Millet Meclisidir.
Milletvekillerimizin vicdanları doğrul-
tusunda ülkemizin menfaatleri neyi gerek-
tiriyorsa onu yapacağından şüphe duy-
muyoruz” diye konuştu. Zirvede ABD
Başkanı Biden, Fransa Cumhurbaşkanı
Macron ve Yunanistan Başbakanı
Miçotakis’in de aralarında olduğu 13 lider-
le ikili görüşme gerçekleştirdiklerini ifade
eden Erdoğan, “Bu görüşmelerde bir kez
daha gördük ki, komşularımız başta olmak
üzere bizim hiçbir ülkeyle çözülemeyecek
sorunumuz yoktur. Diyalog ve diplo-
masiye alan açıldığı takdirde yanlış
anlaşılmaların giderileceğine, anlaş-
mazlıkların çözüme kavuşturula-
cağına inanıyoruz. Son 21 yılda
bunu pek çok kez başardık.
Komşularımızla ve diğer
ülkelerde aşılmaz denilen
nice engeli aştık. Aynı
başarıyı bugün de yakala-
mamızın önünde hiçbir
mani bulunmuyor. Avrupalı
dostlarımızla yaptığımız
görüşmelerden ümitvarız.
AB’ye tam üyelik sürecimizin
canlandırılması, Gümrük
Birliği Anlaşması'nın güncellen-
mesi, vatandaşlarımıza vize
serbestisi gibi temel başlıklarda artık
ilerleme sağlamak istiyoruz. Hem ülkem-
izin hem AB’nin çıkarına olacak bu ham-
lelerin müspet neticelerini inşallah yakında
göreceğiz” açıklamasını yaptı. Dış politika
kulvarında iş dünyasından oluşan geniş bir
heyetle yaptıkları Körfez turunun da çok
önemli bir adım olduğunu aktaran Erdoğan,
”Suudi Arabistan, Katar ve BAE’ye gerçek-
leştirdiğimiz ziyaretler son derece başarılı ve
verimli geçti. Suudi Arabistan’la imzal-
adığımız 5 anlaşma ile işbirliğimizi daha da
ileri taşıdık. Savunma sanayii alanında tari-
himizin en büyük savunma ve havacılık ihra-
catı sözleşmesine imza attık. Katar’la
mükemmel seviyede ilerleyen ilişkilerimizi,
yeni ortaklıklarla taçlandırma kararı aldık.
BAE, 10 milyar doları bulan ikili ticaret
hacmimizle ülkemizin bölgedeki en önemli
ticari ve ekonomik ortakları arasındadır.
Diplomatik münasebetlerimizin 50’nci yılını
yüksek düzeyli stratejik konsey mekaniz-
masının kuruluşuyla kutlamış olduk. Farklı
alanlarda toplam değeri 50.7 milyar dolara
ulaşan 13 anlaşma imzalanmıştır.
Ziyaretimiz vesilesiyle ülkemizin gurur kay-
nağı olan Togg’u muhataplarımıza hediye
ettik. Togg’un her üç liderden de tam not
aldığını memnuniyetle belirtmek isterim.
Şimdilik sadece ülkemizin yollarını süsleyen
Togg’u, inşallah yakın zamanda diğer
ülkelerin yollarında da görmeye başlaya-
cağız. Nasıl İHA, SİHA ve TİHA’larımız
onlarca ülkenin semalarını koruyorsa, Togg
da Türkiye markasını yollara, caddelere
taşıyacaktır” dedi. Kıbrıs Barış Harekatı'nın
49. yıldönümünü Ercan Havalimanı'nın yeni
terminal binası ve pistinin açılışıyla idrak

ettiklerini dile getiren Erdoğan, ”10 milyon
yolcuya hizmet verebilecek kapasiteye
ulaşan Ercan Havalimanı'nın hayırlı olmasını
diliyorum. Biz adanın gerçekleri temelinde
hiçbir zaman çözümden kaçmadık, kaç-
mayız. Kıbrıs Adası'nın kalıcı ve adil bir
barışa kavuşması için elimizi taşın altına koy-
maktan çekinmeyiz. Bu konudaki
samimiyetimizi Annan Planı dahil şimdiye
kadarki tüm süreçlerde gösterdik, gerekirse
yine gösteririz. Ancak bunun için karşımız-
dakilerin de dayatmalarda ısrar etmek yer-
ine, sahadaki durumu kabullenmesi gerek-
tiği açıktır. KKTC’ye yönelik desteğimizin
baki olduğunu tarımdan enerjiye, sudan
elektriğe, ulaşımdan sağlığa her alanda
katkılarımızın artarak devam edeceğini vur-
gulamak istiyorum” ifadelerini kullandı.
"Son FETÖ’cü hain de hukuk önüne hesap

verene kadar bu terör örgütüyle uzan-
tılarıyla ve destekçileriyle mücadelemizi

sürdüreceğiz"
15 Temmuz’un 7’nci sene-i devriyesinin
idrak edildiğini hatırlatan Erdoğan, ”Türkiye
Yüzyılı’nın kahramanlarına olan minnet bor-
cumuzu bir kez daha hatırladık ve hatırlattık.
Milletimizin 15 Temmuz gecesi yazdığı
destanın büyüklüğünü her geçen yıl çok
daha iyi anlıyoruz. O gece Türkiye sadece
demokrasisine yönelik bir darbe teşeb-
büsünü bertaraf etmedi. O meşum gece

ülkemiz bağımsızlığını hedef alan bir işgal
girişimini püskürttü. Milletimiz 253 vatan
evladını toprağa verme pahasına,
Türkiye’nin geçilmez olduğunu tüm
dünyaya bir kez daha haykırmıştır. 15
Temmuz asırlar boyunca yürüttüğümüz var-
lık, yokluk mücadeleleri zincirinin en son
halkasıdır. Demokrasi ve millet düşman-
larının 15 Temmuz’a yönelik bitmeyen kin-
lerinin gerisinde işte bu gerçek vardır.
FETÖ’cü alçakların ihanetinden medet
umanlar, o gece yaşadıkları derin hayal kırık-
lığını halen unutamıyor. Darbecilerle anlaşıp
tankların arasından kaçanlar ayıplarını ört-
mek, korkaklıklarını gizlemek amacıyla iftira
dahil her yola başvuruyor. Kontrollü darbe
yalanından 20 Temmuz darbesi tarzı ahlak-
sız ithamlara kadar milletin direnişine kara
çalmak için her şeyi yapıyorlar. Ama ne yap-
salar nafile. Bunlar tüm çabalarına rağmen
son 7 yılda amaçlarına ulaşmadılar, Allah’ın
izniyle hiçbir zaman da ulaşamayacaklar.
Türkiye ve Türk milleti var oldukça, 15
Temmuz destanımız dilden dile, gönülden
gönüle, nesilden nesile gururla aktarılmaya
devam edecek. Birileri rahatsız olsa da biz o
gece çıplak elleriyle tankları durduran kahra-
manların hatırasına ebediyen sahip çıka-
cağız. 253 şehidimizin hepsini şükranla,
özlemle ve minnetle yad edeceğiz.
Gazilerimizin verdiği mücadeleyi gençlerim-
ize ve çocuklarımıza gururla anlatacağız.
Filmlerle, kitaplarla, belgesellerle, şiirlerle 15
Temmuz’u manasına ve ruhuna uygun bir

şekilde yaşatacağız. Tüm bunları yaparken
rehavete asla kapılmayacağız. Son FETÖ’cü
hain de hukuk önüne hesap verene kadar bu
terör örgütüyle uzantılarıyla ve destekçi-
leriyle mücadelemizi sürdüreceğiz. Rabbim
bizlere bir daha 15 Temmuz gibi bir ihanet
yaşatmasın diyorum” dedi.

"Rezerv güçlerle birlikte toplam 24 uçak,
100 helikopter ve 10 İHA’mızla orman

yangınlarıyla mücadele ediyoruz"
Küresel bir sorun olan iklim değişikliğinin
olumsuz yansımalarını ülkemizin de tecrübe
ettiğini söyleyen Erdoğan, “Karadeniz
Bölgesi'nde yaşanan sel ve taşkınların ardın-
dan batı ve güney bölgelerimizde meydana
gelen orman yangınları bunun son örnek-
leridir. Karadeniz Bölgemizdeki sel felake-

tine 7 bin 122 personel, 477 iş makinesi, 6
bin 323 diğer araç ve 2 helikopter ile

müdahale ettik. İlgili bakanlarımız
süratle afet bölgesine intikal ederek
çalışmaların koordinasyonunu biz-
zat sağladı. Selden etkilenen işv-
erenlerimiz ile sigortalılarımızın
prim ödemelerini talep etmeleri
halinde 1 yıl süreyle ertelediğimizi
duyurduk. Orman yangınları ile

mücadelemizi de başarılı bir şekilde
yürütüyoruz. Geçen yıl 1 Haziran-24

Temmuz’da 265 orman yangını
çıkarken, bu yılın aynı döneminde 358

orman yangınıyla karşılaştık. İzmir’deki
yangına müdahale sırasında orman işçimiz
Mustafa Gürpınar hayatını kaybetti. Bu sene
en kötü senaryoyu düşünerek havada ve
karada güçlü bir altyapı kurduk. Mevcut filo-
muzu Rusya’dan gelen iki büyük uçakla
tahkim ettik. Rezerv güçlerle birlikte toplam
24 uçak, 100 helikopter ve 10 İHA’mızla
orman yangınlarıyla mücadele ediyoruz. 4
bin 800 aracımız ve 25 bin orman işçimiz de
karadan müdahale noktasında görev yapıy-
or. Büyük bir yangınla boğuşan komşumuz
Yunanistan’a iki amfibi uçak ve 1 yangın
söndürme helikopteri gönderdik. Rodos
halkı başta olmak üzere Yunan komşu-
larımıza buradan geçmiş olsun dileklerimizi
iletiyoruz. Her ne kadar hazırlıklarımız
tamam olsa da hedefimiz tek bir yangının
bile çıkmamasıdır. Tüm vatandaşlarımdan
orman teşkilatımızın alarm durumuna
geçtiği ağustos ayı boyunca çok dikkatli
olmalarını rica ediyorum. Orman vatandır
anlayışıyla hep birlikte ormanlarımızı koru-
maya, geliştirmeye devam edelim” diye
konuştu.

"İnşallah sonbaharla birlikte
konutları vatandaşlarımıza peyderpey tes-

lim etmeye başlayacağız”
6 şubat depremlerinin yıkıcı etkisini hatırla-
tan Erdoğan, ”6 Şubat’ı unutmak mümkün
mü? Onun meydana getirdiği meydana
getirdiği felaket, fatura unutulabilir mi?
Şehitlerimiz, gazilerimiz unutulabilir mi?
Gerçekleştiği alan ve etkilediği nüfus
bakımından tarihimizin en büyük afeti olan
depremlerin üzerinden henüz 5.5 ay geçti.
Depremde kaybettiğimiz insanların acıları
ilk günkü tazeliği ile yüreklerimizi yakmayı
sürdürüyor. Evleri ve iş yerleri enkaza dönen

vatandaşlarımız, bir yandan kaybettikleri
yakınlarının yasını tutarken, diğer yandan
hayata yeni bir başlangıç yapmak için gerek-
li şartların oluşmasını bekliyor. Afetin etk-
ilediği şehirlerimizde acil yıkılması gereken
ve ağır hasarlı binaların enkazlarını tamamen
kaldırdık. Orta hasarlı binalarla ilgili çalış-
malar sürüyor. Yapılan tespitlere göre
bölgede 872 bin bağımsız bölüme sahip 311
bini aşkın binanın yeniden inşa edilmesi
gerekiyor. Bunlardan yaklaşık 507 bini
konut, 143 bini köy evi olmak üzere toplam
650 binini devlet eliyle yaparak vatan-
daşlarımıza teslim etmeyi planlıyoruz. 180
bin civarında konut ve köy evinin inşa süresi
başlamıştır. Yeri belirlenen ve zemin etütleri
yapılan alanlarda hızla inşa çalışmalarına
geçilmektedir. Şu an itibariyle inşaatı tamam-
lanan köy evlerinden hak sahiplerine teslim
edilenler var. İnşallah sonbaharla birlikte
konutları vatandaşlarımıza peyderpey teslim
etmeye başlayacağız” açıklamasını yaptı.
Konutların inşasını hızlandırmak gayesiyle
geliştirdikleri yeni projenin kamuoyuyla
paylaşıldığını söyleyen Erdoğan,
”Vatandaşlarımızdan gelen talepler doğrul-
tusunda yerinde dönüşüm çalışmalarımızı
başlattık. Afetzede kardeşlerimize bir kısmı
çok uygun şartlarda kredi bir kısmı hibe
olarak önemli destekler veriyoruz. Bugüne
kadar 93 binden fazla depremzedemiz
yerinde dönüşüm için başvurdu.
Depremden hemen sonra ilan ettiğimiz
mücbir sebep uygulamasıyla afetzedelerim-
izin yükünü hafifletmiştik. Mücbir sebep
düzenlemesini depremde en çok yıkıma
uğrayan Adıyaman, Kahramanmaraş,
Hatay, Malatya illerimiz ile Nurdağı ve
İslahiye ilçelerimizde devam ettirmeyi karar-
laştırdık. Buraların dışında kalan vilayetler-
imizden gelen münferit başvuruları da
değerlendireceğiz. Konuyla ilgili detayları
Hazine ve Maliye Bakanlığımız yakında mil-
letimize açıklayacaktır. Depremin istihdama
etkisini en aza indirmek amacıyla başlatılan
kısa çalışma ödeneğini 3 ay süreyle uzatıy-
oruz. Ödenekten 115 bin insanımızın istifade
etmesini sağlayacağız. Hesaplamalara göre 6
şubat depremlerinin ülkemize maliyeti 104
milyar doların üzerindedir. Sadece bu yıl
deprem kaynaklı harcamaların 762 milyar
liraya ulaşmasını bekliyoruz. Bu rakam çapı
ne kadar büyük olursa olsun her ekonomi
için altından kalkılması zor bir yüktür.
Zamana ve şartlara göre kullanılan araçlar
farklılaşsa da sonuçta varmak istediğimiz
menzil değişmemiştir. Son haftalarda atılan
adımların hem daha önceki gelişmelerin hem
de depremin artık ertelenemez hale gelen
mali yükünün karşılayabilmek için yapılan
düzeltmeler olarak görülmesi şart. Bu
adımların faiz, kur ve enflasyon üzerindeki
etkilerini orta vadede ülkemizin asıl hede-
flerine yaklaşmasına katkı sağlayacak
gelişmelere dönüştürebileceğimize inanıy-
oruz. Ülkemizin her meselesini 21 yıldır
nasıl tesis ettiğimiz güven ve istikrar iklimi
sayesinde çözmüşsek, bugünkü sıkıntıların
üstesinden de aynı şekilde geleceğimizden
kimsenin şüphesi olmasın” dedi”>>İHA

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, ”Mücbir sebep düzenlemesini
depremde en çok yıkıma uğrayan Adıyaman, Kahramanmaraş, Hatay,

Malatya illerimiz ile Islahiye ve Nurdağı ilçelerimizde devam ettirmeyi
kararlaştırdık. Depremin istihdama etkisini en aza indirmek amacıyla

başlatılan kısa çalışma ödeneğini 3 ay süreyle uzatıyoruz” dedi.
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Uzmandan uyarı İshal çocuklarda
ciddi bir sağlık sorununa dönüşebilir
Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr. Yeşim Çınar Yakar,
“Yaz mevsimiyle birlikte çocukların daha fazla dışarıda vakit

geçirmesi sağlık problemlerini artırabilir” dedi.

Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr. Yeşim
Çınar Yakar, yaz ishali konusunda anne babaları
uyararak, besinlerin çabuk bozulabileceğini ve

tüketim süresine dikkat edilmesi gerektiğini belir>i.
Ayrıca içme suyunun temiz olmasının önemine vurgu
yapan Dr. Yeşim Çınar Akar kaynağı belirsiz suların
hastalıklara yol açabileceğini söyledi. Piknik alanların-
da ise su kaynaklarının insan ve hayvan dışkılarıyla kir-
lenme ihtimaline dikkat çeken Dr. Yakar, bu tür sular-
dan kaynaklı barsak enfeksiyonlarının ortaya çıkabile-
ceğini ifade e>i.

"SIVI ALIMI ÇOK ÖNEMLI"
Dr. Yeşim Çınar Yakar, konu hakkında yaptığı açıkla-
mada, “Hafif ishal vakalarında evde tedavi yapılabile-
ceğini belir>i. Anne sütü alan bebeklerde emzirmeye
devam edilmesi gerektiğini ve diğer bebekler ile çocuk-
lara alışık oldukları sıvı gıdaların yanı sıra pirinç lapa-
sı, muz, yoğurt, ayran gibi gıdaların verilebileceğini
söyledi. İshal süresince lifli ve yağlı gıdalardan uzak
durulması gerektiğini ve suyun öğün aralarında veril-
mesinin önemli olduğunu vurguladı. Ağır ishal durum-
larında ise hastanede damar yolu açılarak sıvı tedavisi
gerekebileceğini belir>i. En doğru tedavi yöntemini
belirlemek için hekime başvurmanın gerekliliğine değin-
di. İshal, çocuklarda ciddi bir sağlık sorununa dönüşebilen
bir durumdur. Yaz aylarında çocukların beslenmesine ve
hijyenine özen göstermek, hastalıklardan korunmada
önemli bir adımdır” diye konuştu.>>İHA

Şifalı aşure günü etkinlikleri başlıyor
Afyonkarahisar Belediyesi tarafından Muharrem Ayı'nın 10. gününe rastlayan Aşûre

Günü'nde Hz. Mevlana'nın yedinci kuşak torunlarından büyük mutasavvıf Sultan Divani'yi
Anma ve Geleneksel 40 Hatimli Şifalı Aşure Günü etkinlikleri bugün başlıyor.

Cumhuriyetimizin 100. Yılına
özel 40 kazanda, 40 hatimli,
40 hafızlı 100 bin kap şifalı

aşure şehrin bir çok noktasında
ikram edilecek. Afyonkarahisar
Mevlevihanesi (Mevlevi Camii) bah-
çesinde bugün ikindi namazının
ardından okunacak aşure duası ile
başlayacak etkinlikler, yarın Cuma
namazından sonra Mevlevi/Türbe
Camii başta olmak üzere kentin bir-
çok noktasında şifalı aşûre dağıtımıy-
la devam edecek. Afyonkarahisar
Belediyesi Mehteran Takımının da
gösterileriyle renk katacağı etkinlik-
lerde, 40 kazanda kaynayacak bolluk
ve bereketim simgesi 40 hafız tarafın-
dan okunacak dualı aşureler, şehrin
37 farklı cami ve Kur'an Kursunda
vatandaşlara ikram edilecek.
Anadolu'da hâlen önemsenen aşûre
pişirme geleneği, Mevlevîhânelerde
de özenle icrâ edilmiş ve 16. yüzyılda
Afyonkarahisar Mevlevîhânesi'nde
(Sultan Dîvânî zamanında) daha ren-
kli törensel bir hüviyet kazanmıştır.
Mevlevîhâne bahçesine kurulan
kazanlarda, dervişlerin aşûre karması
çok ilgi görmüş ve bu gelenek, diğer
mevlevîhânelere de taşınmıştır. Bütün

bilim adamlarının da kabul e>iği gibi
Konya Mevlevîhânesi'nden sonra en
önemli Mevlevîhâne olan
Afyonkarahisar Mevlevîhânesi'nde,
Afyonkarahisar Belediyesi tarafından

devam e>irilen bu geleneğe tüm hal-
kımız davetlidir. "40 Hatimli Şifalı
Aşûre" ismiyle halk ile buluşacak olan
etkinliklerde tüm Afyonkarahisar
davetlidir. >>TUĞRUL ŞAHİN

Türkiye’de ilk defa
kampüs alanında

RC yarış pisti açılıyor
Afyonkarahisar Belediye Başkanı
Mehmet Zeybek Afyonkarahisar’a
yenilikler kazandırmayı 
sürdürüyor. Türkiye’de sadece 
birkaç şehirde bulunan RC yarış
pisti, 29 Temmuz Cumartesi günü
saat 14:00’de açılacak. 

Afyonkarahisar Belediyesi,
Türkiye’de ilk defa bir üni-
versite kampüs alanına

uluslararası standartlarda yarış
pisti kazandırdı. Afyon Kocatepe
Üniversitesi’nin talebi üzerine
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek
ve AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet
Karakaş arasında “RC Park Toprak
Zemin ve Asfalt Zemin Yarış Pisti”
protokolü imzalanmıştı. Söz verdi-
ği eserleri tek tek şehre kazandır-
mayı sürdüren Zeybek Başkan,
gençliğe yeni bir yatırım daha
armağan e>i.

İLK YARIŞLAR BU HAFTA
SONU YAPILACAK

Afyon Kocatepe Üniversitesi
Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş
ile imzalanan protokolün ardın-
dan kolları sıvayan Belediye şehre
uluslararası standartlarda RC Pist
kazandırdı. Radyo kontrollü (RC)
araçların ulusal ve uluslararası
yarışları bundan böyle
Afyonkarahisar’da yapılacak.
TORC’23 yarışları bu hafta sonu
gerçekleşecek.  

ULUSLARARASI 
STANDARTLARDA

Teknolojinin gelişmesiyle ortaya
çıkan uzaktan kumandalı RC
model arabalar, alternatif spor
alanı arayan gençlerin yeni tutku-
su. Başkan Mehmet Zeybek’te
gençlerden gelen talebe kayıtsız
kalmayarak Türkiye’de ilk kez bir
kampüs alanına RC yarış alanı
yaptı. Uzaktan kumanda ile kont-
rol edilen RC model araçları kulla-
nanlar ANS Kampüs alanında yap-
tığımız pis>e antrenman ve yarış-
larını yapabilecek. 6 bin metreka-
relik alana kurulan RC Model Araç
Pisti, hobi tutkunları için cazibe
merkezi haline gelecek. RC yarışla-
rına artık ilimizin ev sahipliği
yapabileceğini ifade eden Zeybek;

“Gençlik, Geleceğimizdir” sloga-
nıyla farklı aktiviteleri, etkinlikleri
ve yenilikleri şehrimizi tercih eden
üniversite öğrencilerimize sunma-
ya devam ediyoruz.”

GENÇLERİMİZ 
İSTEDİ BİZ YAPTIK

Zeybek: “Hem Afyonkarahisarlı
herkes hem de üniversite öğrenci-
lerimiz bu yarış alanından faydala-
nabilecek. Üniversitemizden gelen
talebe kayıtsız kalmadık, gençleri-
miz isterse üzerimize düşeni yap-
maya hazırız dedik. On-Road ve
Off-Road yani yol üzeri ve arazi
aracı tipi olmak üzere iki ayrı kola
ayrılacak yarışlar rahatlıkla bura-
da yapılabilecek. Daha önce AKÜ
Rektörümüz Mehmet Karakaş ve
Belediyemiz arasında imzaladığı-
mız protokol ardından kolları sıva-
dık. RC tutkunlarının yarış yapa-
cağı ve onların verimli vakit geçi-
rebileceği alanı tamamlayarak hiz-
mete sunduk. 29 Temmuz
Cumartesi günü saat 14:00’de
düzenlenecek açılış törenimize
tüm halkımız davetlidir. Şehrimize
hayırlı olmasını temenni ediyo-
rum” dedi. >>İZZET IŞIK 
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Şehrin asayişi değerlendirildi
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, İl Jandarma

Komutanlığı’nda düzenlediği toplantıda şehrin asayişini değerlendirdi.  

Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı’nda
düzenlenen toplantıda şehrin asayişi değer-
lendirildi. Vali Doç. Dr. Kübra Güran

Yiğitbaşı, idaresinde düzenlenen toplantıda, Vali
Yardımcısı Ali Rıza Çalışır, İl Jandarma Komutanı

Albay Yılmaz Kırgel, İl Emniyet Müdürü Ali Temiz
ve AFAD İl Müdürü Mehmet Buldan da hazır bulun-
du. Toplantıda Afyonkarahisar il genelinin asayişi
değerlendirilerek, yapılan çalışma ve operasyonlar
gözden geçirildi. >>MEVLÜT TINAS

32 yaşındaki sanayici esnafı
müşterisinin aracında can verdi
Afyonkarahisar’da kaportadaki rötuş işlemi için müşterisinin aracını

götürürken pikabın çarpması sonucu kontrolden çıkarak oto tamirhane
dükkanına giren aracı kullanan 32 yaşındaki sanayici esnafı ağır yaralı

olarak kaldırıldığı hastanede hayatını kaybetti.

Kaza, dün kent merkezi 2. Küçük
Sanayi Sitesinde meydana geldi.
Edinilen bilgilere göre,
sürücüsünün isminin henüz belir-
lenemediği 06 PMZ 09 plakalı
pikap yolda dönüş yapan Yunus
Çınar (32) yönetimindeki MOD PT
20 yabancı plakalı hafif ticari araca
çarptı. Çarpmanın etkisi ile savru-

lan hafif ticari araç yan yatıp önce
park halindeki 03 ADK 092 plakalı
otomobile çarparak durabildi.
Kazada yaralanan Çınar
kaldırıldığı hastanede yapılan
müdahaleye rağmen kurtarılma-
yarak yaşamını yitirdi. Ölen
Çınar’ın kaportacı esnafı olarak
uzun yıllardır sanayide çalıştığı ve

kazaya karışan aracın müşterisi
tarafından Almanya’dan getirildiği
belirtildi. Çınar’ın araca rötuş diye
adlandırılan lokal boya yapmak
için müşterisinden aldığı belirtildi.
Öte yandan, yaşanan kaza anı
çevredeki işlerinin güvenlik kamer-
alarına yansımıştı. >
>MEVLÜT TINAS

Tohum yetiştirilen alanlar kontrol edildi
Tarım ve Orman İl Müdürlüğü Bitkisel ve Bitki Sağlığı
Şube Müdürlüğü ekipleri Afyonkarahisar’da yetiştirilen

tohumluk alanlarda inceleme yaptı. 
Afyonkarahisar merkez başta olmak üzere Emirdağ,
Sandıklı, Dinar, Evciler, İhsaniye, Şuhut, Bolvadin,
Çay, Sultandağı, Sinanpaşa İlçelerinde tohumluk üre-
tim alanları bulunuyor. Ayçiçeği, arpa, buğday,
nohut, patates, şeker pancarı, yem bezelyesi, tritikale,

yonca ve yulaf gibi ürünlerin tohumluk üretimi
yapılıyor. Tohumlukların sertifikasyona esas tüm kon-
trolleri Tarım ve Orman İl Müdürlüğü ekipleri tarafından
belirli aralıklarla yapılmaya devam ediyor.
>>MEVLÜT TINAS

Karahisar Medya’dan AKÜ Rektörü Karakaş’a ziyaret
Karahisar Medya Grup Genel Koordinatörü Yasemin Özcan Kaplan ve Sosyal Medya Direktörü 

Baran Hüseyin Palalı Afyon Kocatepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’ı ziyaret etti.

Karşılıklı görüş alışverişinde bulunulan
ziyarette Yasemin Özcan Kaplan AKÜ
Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş’a yerel

basın hakkında neler düşündüğünü sordu. Rektör
Karakaş, Afyon basınının çok köklü bir basın
olduğunu belirterek, yerel basının ulusal basına
ışık tutuğunu yerel basın olmadan ulusal basının
yetersiz kalacağını dile getirdi.

HEDEFLERİMİ TUTURDUM
HATTA ÜSTÜNE ÇIKTIM

Göreve geldiği günden bugüne üniversite olarak
koydukları hedefleri tutturduklarını ifade eden
Karakaş: “Afyon Kocatepe Üniversitesi’nin diğer
üniversitelerle sıralama konusunda ve potansiyel
konusunda ilk atandığım zaman pireyi deve
göstermeyelim demiştim. 2019 yılından bu zamana
sıralama konusunda hedeflerimi tutturdum, hatta
üstüne bile çıkartmayı başardım” dedi. 

ZİRAAT FAKÜLTESİ İÇİN
ÇABA SARF EDİYORUZ 

Sık sık halkın içinde olan Yasemin Özcan Kaplan,

AKÜ Rektörü Karakaş’a halkın ciddi bir
ziraat fakültesi beklentisi olduğunu ve
bunun ile ilgili ne tür çalışmalar yapıldığını
da sordu. Karakaş ise soruya dair şu cevabı
verdi; “Ziraat Fakültesi için atandığımdan
beri sık sık Ankara’ya giderek görüşmeler
yaptım, farklı dosyalar oluşturarak YÖK’e
bilgilendirmeler yaptık ve yapmaya da
devam ediyoruz.”

AFYONKARAHİSAR’IN 
POTANSİYELİNİN FARKINDAYIZ 

Üniversite’deki bölümler hakkında yapılan
sohbette Karakaş: “Afyonkarahisar’ın potan-
siyelinin farkındayız, mermer sektörü ve
hayvancılık sektörünün Afyon için önemini
biliyoruz ve buna istinaden bölümler açmaya
özen gösteriyoruz. Sandıklı için termal ener-
jinin ve sera sektörünün önemini bildiğimiz
için ‘Seracılık’ bölümünü jeotermal enerjiyi
de kapsayacak şekilde dizayn ederek açtık”
diye konuştu.

GİTMEDİĞİM FABRİKA 
GİRMEDİĞİM KÜMES KALMADI

Akademi ve sanayi iş birliğinin önemini vurgu-
layan Karakaş, “Sanayi işbirliği için gene
kamuoyunda bir yanılgı olduğunu düşünüyo-
rum, bu iş birliği için gitmediğim fabrika
girmediğim kümes kalmadı” ifadelerini kullandı. 

ÖĞRENCİLER MERAK 
ETMESİN YETERİNCE YER VAR

Hızla artan ev fiyatlarından öğrencilerin zorluk yaşa-

ma ihtimalini vurgulayan Yasemin Özcan Kaplan’a
Karakaş, “Öğrencilerimiz merak etmesinler gerek il
merkezindeki yurtlarımızın kapasiteleri gerek ilçel-
erdeki yurtlarımızın kapasiteleri kız öğrencilerimizin
tamamını erkek öğrencilerimizin yüzde 70’ini
barındıracak ölçüdedir” ifadelerini kullandı.
Ziyaretimizden duyduğu memnuniyetini dile getiren
Prof. Dr. Mehmet Karakaş Karahisar Medya Grup
ailesine teşekkür etti.
>> TUĞRUL ŞAHİN

Kazada karısı ölen acılı koca Abdullah Balamut:
“Eşimin yokluğuna alışamadım, ciğerim parça parça”

Kaza, Çay ilçesi çıkışında geçtiğimiz 22
Temmuz'da meydana geldi. Berat K. (19) idaresin-
deki 03 M 5906 plakalı servis minibüsü,
sürücüsünün direksiyon hakimiyetini kaybetmesi
sonucu kontrolden çıktı. Araç yol kenarındaki
şarampole girip, ardından ağaçlara çarparak
devrildi. Kazada çalıştıkları kiraz bahçesinden
dönen tarım işçileri 8 kişi yaşamını yitirdi, 13 kişi
de yaralandı. Olayda karısını kaybeden Güllüzar
Balamut’un eşi Abdullah Balamut, minibüsü kul-
lanan şoförün yolcu taşıma için gerekli bel-
gelerinin olup olmadığının incelenmesi gerektiği-
ni kaydederek, “Sadece benim değil ölenlerinin
hepsinin ailelerinin ciğeri yanıyor. Bana Çay'ı
değil, dünyayı verseler ne yapayım? Ciğerim
parça parça. Geceleri uyuyamıyorum hala. Bu
acıya yürek dayanmıyor" dedi. >>İHA

Afyonkarahisar’da 8 kişinin öldüğü trafik kazasında eşi de hayatını kaybeden Abdullah
Balamut, eşinin yokluğuna alışmanın çok zor olduğunu kaydederek, “Ciğerim parça

parça. Geceleri uyuyamıyorum hala. Bu acıya yürek dayanmıyor" dedi.


